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PROTOKÓŁ Nr  42/2023 
posiedzenia Komisji Rozwoju Powiatu,  

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 31 stycznia 2023 roku, godz.14.00  

 
Przewodnicząca Komisji           -  Agnieszka Pasek  
Protokolant                                 -  Alicja Dąbrowska 
 
 
Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia, w którym uczestniczyło 7 radnych 
na ogólną liczbę 7, oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości są 
dołączone do protokołu).  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2023. 

 
2. Sprawy różne. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Opracowanie i przyjęcie planu pracy 
Komisji na rok 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że kontaktowali się z nią hodowcy koni z terenu 
powiatu radomskiego, którzy mają wystąpić do Powiatowego Lekarza Weterynarii w Radomiu 
o zapewnienie opieki świątecznej dla dużych zwierząt, albowiem zdarzają się sytuacje jak np., 
kobyła ma problemy z oźrebieniem się i niejednokrotnie nie przeżywa porodu. Jest to bardzo 
duży problem. Dodała, że ci hodowcy chcieliby uczestniczyć w posiedzeniu Komisji, na które 
będzie zaproszony Powiatowy Lekarz Weterynarii.   
 
Po przeanalizowaniu przesłanego projektu planu pracy Komisji na rok 2023 radni zdecydowali 
aby dopisać w miesiącu czerwcu punkt 2. Zaopiniowanie sprawozdań z działań 
podejmowanych w roku 2022 na terenie powiatu radomskiego przez Państwowe Gospodarstwo 
Wodne Wody Polskie Nadzory Wodne w: Białobrzegach, Iłży, Kozienicach, Przysusze, 
Radomiu, Szydłowcu i Zwoleniu.  
 
Plan pracy Komisji na rok 2023 z zaproponowanymi zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
Stanowi on załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu  2 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zawirowania w ARiMR są bardzo duże. Zmienił 
się cały system identyfikacji zwierząt. Doszły nowe zwierzęta, które wymagają zgłoszenia jak 
konie. Trzeba zarejestrować kurnik.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 42 posiedzenie 
o godz.14.30.  
 
Protokołowała:                                                                            Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                               Agnieszka Pasek  


